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Utrecht, 12 april 2006 
 Pythagoraslaan 101 
 Tel. 030-2589111 
 

Dienst/sector  : REG/RGO 
nummer         : REG2006ONT006452 

Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 47 van 
het Reglement van Orde Provincie Utrecht 1998, 
gesteld door M.C. Das (GroenLinks)  
betreffende het ontwikkelen van provinciaal 
beleid ten aanzien helicopterhavens. 
 

Schriftelijke vragen ex artikel 47 van het Reglement van Orde Provincie Utrecht 1998, gesteld door M.C. 
Das (GroenLinks) betreffende het ontwikkelen van provinciaal beleid ten aanzien helicopterhavens. 
 

Toelichting
Over het onderwerp helikopterhavens hebben we onlangs schriftelijke vragen gesteld die reeds door GS zijn 
beantwoord. Maar de actualiteit (onder andere in de vorm van ingekomen stukken over dit  onderwerp) 
maakt dat we over deze kwestie nu mondelinge vragen willen stellen.  
Momenteel zijn op twee plaatsen in de provincie initiatieven voor het realiseren van een helikopterhaven, te 
weten een particuliere landingsplaats in Breukelen (9 vluchten/dag) en een commerciële helihaven (20 à 40 
vluchten per dag) in Utrecht (Papendorp). De GroenLinks Statenfractie maakt zich ernstig zorgen over deze 
ontwikkelingen die de lokale leefbaarheid bedreigen, zowel voor mens als natuur.  
Momenteel lijkt een soort 'beleidsvacuum' te ontstaan, waarbij het huidige bevoegd gezag (de Dienst 
Luchtvaart) vergunningaanvragen voor nieuwe initiatieven vooral toetst op veiligheid, en niet zozeer op 
omgevingsaspecten zoals de nabijheid van Ecologische Hoofd Structuur- of Vogelrichtlijngebied en 
milieuaspecten zoals geluidshinder en luchtvervuiling.  Aspecten die vanuit het provinciale beleid wél 
zwaar wegen.  
Het kan toch niet zo zijn dat wij als provincie, en vooral ook de aanwonenden op het Zandpad in Breukelen, 
 nu nog snel even door het Rijk worden opgescheept met een om diverse redenen zeer ongewenste 
helicoptenhaven.  
Volgend jaar, wanneer de provincie waarschijnlijk wél bevoegd is, zitten we dan in onze maag met een 
helihaven die we weliswaar onwenselijk vinden, maar die wel een vergunning van onbeperkte looptijd 
heeft.  
Naar aanleiding van de actualiteit (de ingekomen bezwaarschriften tegen de beschikking in Breukelen) 
noem ik vooral deze ontwikkeling, maar we maken ons minstens zoveel zorgen over de ontwikkelingen in 
Leidsche Rijn (Strijkviertel/Papendorp) en wellicht nog andere private initiatieven die minder bekend zijn.  
 



Daarom kom ik tot de volgende vragen:  
 
1. Is GS het met ons eens dat de ontwikkeling van helicopterhavens nabij kwetsbare natuurgebieden en 
 in/nabij woongebieden onwenselijk is?  
2. Zijn er bij GS, behalve de genoemde initiatieven in Breukelen en Leidsche Rijn, nog andere initiatieven  
 voor helicopterhavens bekend?  
3. Welke middelen staan de provincie tot haar beschikking om de ontwikkeling van een helicopterhaven in  
 Breukelen (landgoed Queekhoven) te stoppen? 
4. Welke stappen heeft de provincie tot nu toe ondernomen? 
5. Welke stappen gaat de provincie verder nog ondernemen om de ontwikkeling van deze private  
 helicopterhaven tegen te houden?  
6. Tenslotte willen we verzoeken om PS te informeren over de ontwikkelingen op het gebied van  
 helicopterhavens en provinciaal beleid daaromtrent. In lijn met de antwoorden op de schriftelijke vragen  
 ligt de betrokkenheid van de commissie WEM voor de hand.  
 


